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Kære alle, 
 
Bestyrelsesarbejdet står foran en ny periode og det første af sin art er  
den 8. april 2024 hos Jan. Klokken 19.00-21.30.  
Vi er værter for en lille anretning. 
Det er frivilligt for suppleanter at deltage, I er meget velkomne. 
 
Vi gør vores yderste for at vores møder er hyggelige og afstedkommer noget brugbart for foreningen 
og miljøet. Det betyder at: 

• Input til dagsorden sendes til formand og/eller næstformand 
• Eventuelle afbud til et bestyrelsesmøde sendes til den pågældende vært samt formand 
• Ordstyrer og referent udpeges hver gang 
• Prioriteret dagsorden - en halv time før aftalt sluttidspunkt prioriteres resterende dagsorden 
• Hvert punkt i dagsorden opdeles i:  beslutning, dialog eller orientering. 
• Bestyrelsesmøder er fortrolige rum 

 
Afsæt for bestyrelses fokus i 2024 

• Hvilken bestyrelse ønsker vi at være? Hvornår er vi relevante og kompetente? 
• Hvad vurderer vi medlemmerne og miljøet har brug for? 
• Hvad vil vi gerne se ske i fremtiden? 
• Hvordan skal medlemmer og miljø kunne mærke vores indsatser? 

Formål for bestyrelsesmødet den 8. april  

• Afklare kommende års bestyrelsesarbejde, form og tiltag 
• Hvad vi sammen vil arbejde efter, og  
• hvad vi hver især vil byde ind med 

Strategien er lagt fast, den arbejder vi stadig ud fra. Vi må se om det bliver nødvendigt med små 
justeringer. 
 

Forslag til overordnet fælles bestyrelsesfokus: 

• Det strategiske fremadrettede arbejde 
• Fortsat -at omsætte strategi til praksis 
• Fortsat fokus på åbenhed og gennemsigtighed  
• Selvstændige udvalg, hvor en tovholder er i tæt samarbejde med bestyrelsen 

Forslag til dagsorden:  

1. Kort evaluering af M&M weekend + intro weekend   - Dialog/orientering 
2. Regnskab Flavia og Eric, feb 2024     - Orientering 
3. Præsentation af hinanden (hvad vil hver især bidrage med)  - Dialog 
4. Hvor står vi lige nu, succeser og udfordringer    - Dialog 
5. Hvad skal fremtiden 2024- bringe?   - Dialog/beslutning 
6. Strategien 2024 ændringer?    - Dialog/beslutning 
7. Arbejde i udvalg, og hvilke udvalg skal vi have   - Dialog/beslutning 
8. Fastsættelse af årets bestyrelsesmøder   - Dialog/beslutning 
9. evt. 
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Dokumenter for bestyrelsen - vi skal have dem gennemgået og opdateret:  

https://docs.google.com/document/d/1J2uVJ_aQhu9IwRFQjiQsMZlTt4sxHFCZ/edit 
https://docs.google.com/document/d/1mtQAZaGYG4md3j4oOuP0uIqkA2yikPb-/edit 
https://docs.google.com/presentation/d/1og8dN5DSZ7b-DFie0geJGGjeMXFTzpD4/edit#slide=id.p1 
 

Referat, første bestyrelsesmøde efter generalforsamling  08.04.24 

Til stede: 
Jan, Søren, Jytte, Niels Christian, Elisabeth, Benny; Birgit, Jan T og Inger (ref.) 
 
Dagsorden:  

1. Kort evaluering af M&M weekend + intro weekend   - Dialog/orientering 
2. Regnskab Flavia og Eric, feb 2024     - Orientering 
3. Præsentation af hinanden (hvad vil hver især bidrage med)   - Dialog 
4. Hvor står vi lige nu, succeser og udfordringer    - Dialog 
5. Hvad skal fremtiden 2024- bringe?    - Dialog/beslutning 
6. Strategien 2024 ændringer?     - Dialog/beslutning 
7. Arbejde i udvalg, og hvilke udvalg skal vi have    - Dialog/beslutning 
8. Fastsættelse af årets bestyrelsesmøder    - Dialog/beslutning 
9. evt. 

Intro og velkommen til bestyrelsesarbejdet v/Jan. 

Herunder genopfriskning af strategi og fælles fokus.  

Fremover laver vi en note i nyhedsbreve om hvor referater forefindes fra vores mødet. 

Ad1 

Intro weekend -Crash Cource: Lotte og Daniel har afholdt en succesfuld weekend. Deltagerne var glade 

og stemningen god. Alle flyers til opfølgende tangoundervisning blev taget.  

Beslutning: Fa  faciliteret en follow up. Tag kontakt til Lotte og Daniel.  

M & M: Fremragende workshops. En fin milonga som dog havde lydproblemer, det tager vi ha nd om. 

Samarbejde med Brian. Fremadrettet, klar forventningsafstemning og hvordan tidsplanlægningen 

afstemmes, sa  vi som frivillige og forening kan/vil navigere i det.  

Beslutning: En evaluering med Brian omkring hvordan vi bedst samarbejder og hvad vi hver især kan 

gøre. 

Ad2 

De sidste tal er fremkommet. Tak. 

Beslutning: Inger fremsender regnskab til Aarhus Kommune, som har ydet tilskud til arrangementet.  

Ad 3 

Jan: It og det som er forbundet med ledninger;) Betina bliver ført ind i hjemmesidens hemmeligheder. 

Idemager og eksekvator med stor entusiasme. Fokus pa  bestyrelsesarbejdet og styrkelse af et 

samarbejde der gør os relevante og kompetente for medlemmer, forening og miljø. Repræsentant i og 

for DanseParaplyen. 

Søren: Fokus pa  at engagere flere, sa  arbejdet og opgaverne fordeles pa  flere. Derudover fokus pa  

DJfunktion og musik og er ansvarlig for tango-pro. 

Jytte: Inddragelse af medlemmer og facilitere input og ønsker i bestyrelsesarbejdet. Klar til flere 

opgaver i bestyrelsen og foreningens arbejde. Tovholder for Pier 2, 2024. I Milongaudvalg. 

Niels Christian: Kontaktperson til Folkestedet, Medlem til Medlem arrangementer, tovholder pa  

https://docs.google.com/document/d/1J2uVJ_aQhu9IwRFQjiQsMZlTt4sxHFCZ/edit
https://docs.google.com/document/d/1J2uVJ_aQhu9IwRFQjiQsMZlTt4sxHFCZ/edit
https://docs.google.com/document/d/1mtQAZaGYG4md3j4oOuP0uIqkA2yikPb-/edithttps:/docs.google.com/presentation/d/1og8dN5DSZ7b-DFie0geJGGjeMXFTzpD4/edit#slide=id.p1
https://docs.google.com/document/d/1mtQAZaGYG4md3j4oOuP0uIqkA2yikPb-/edithttps:/docs.google.com/presentation/d/1og8dN5DSZ7b-DFie0geJGGjeMXFTzpD4/edit#slide=id.p1
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festugedans herunder ogsa  med intro. 

Elisabeth: Milongaudvalg og økonomi. Upcomming DJ…  

Benny: Kasserer og finder opgaven ganske veldefineret☺ Vil egentlig gerne arbejde med promovering. 

Birgit: Vil gerne give tilbage til et dejligt miljø. Vil gerne dele ideer og derudover ogsa  gerne nørde i 

dobbeltroller.  

Inger: Organisatorisk fokus med bestyrelses, ledelses- og SEM/frivilligt arbejde. Vil gerne understøtte 

det der mangler med blik for synergi mellem økonomiske, sociale og kulturelle sammenhænge. 

Jan T: Er begejstret for forefaldende arbejde og er a ben for praktiske gørema l. 

Ad4 

Vi er godt i vej.  

Succes´er: Fokus pa  fremadrettet at fortsætte arbejdet med at stabilisere og implementere det gode vi 

har sat i søen. Høj troværdighed i forhold til at man altid kan regne med TirsdagsTango og 

FredagsPractica. 

Vi er blevet et mere socialt miljø, som i højere grad identificerer os som et stort VI frem for dem og os.  

Udfordringer: Vi har en udfordring med at na  unge nye dansere og mænd i miljøet. 

Vi vil fortsat gøre os umage og stræbe for kontinuerligt gøre det bedre -sammen. 

Vi vil gerne blive bedre til at engagere og invitere flere SEM´ere ind. 

Ad5 

Tradition og fornyelse i undervisere og orkestre. Et bevidst ba de-og. 

Hvilken retning vil vi som forening? Der er masser af muligheder og folk som byder sig til.  

Det blev kun til en kort oplistning. Vi følger op. 

• Milonga pa  Turkis 8. juni 

• Bryndis og Hany 24.-27. juni 24+ 29.-2. 

juli 

• Eva og Martin,  

• Marlin 

• Cumhur og Berna 

• Tangotica 

• Flavia og Eric 

• M & M  

• Idedag med medlemmer 

• SEM arrangementer 

• Tango på tur, fondsansøgning inden 15. 

april 

 

Til beslutning: Tango på Tur. Tovholder 

er Merete

Ad6 

Strategien er godt i vej. Vi fortsætter arbejdet. 

• Fokus på diversitet (køn/alder…) i vores miljø.  Det er en indsats på den lange bane.  

Med et strategisk sigte skal der også følge en plan.  

Beslutning: Arbejdsgruppe. Benny, Søren og Birgit. Tovholder er Birgit. 

• Arrangementer for SEM´ere. 

Beslutning. Koordineringsudvalget tager opgaven; Jan, Elisabeth og Inger 

• Åbenhed og gennemsigtighed: 

Dokumenter og arbejdsopgaver åbent tilgængelige på hjemmesiden 

Beslutning: koordineringsudvalget 

• Økonomi, hvordan placeres vores midler 

Beslutning: Benny og Elisabeth undersøger og involverer bestyrelsen 
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Ad7 

Beslutning: Vi vælger at begrænse vores udvalg til nedenstående udvalg, det resterende tages på 

bestyrelsesmøder og ad hoc. 

Koordineringsudvalg, Practica og Tango-lab, Hjælpehold. 

Ad8 

Beslutning: Kadence hver anden ma ned med mødedag om mandagen.  

To do: Jan sender forslag til a rets møder. 

Ad9 

Turkis. Kan man danse pa  scenen, der er trægulv? Ja, der er fri adgang. Kom og vær med til at klargøre 

rummet. Der er klargøring mellem 19-19.30. 

Forslag til salg/bytte ved arrangementer – Birgit er tovholder.  

3. maj er lukket pa  Folkestedet. Vi aflyser FredagsPractica idet der ogsa  er workshops/milonga denne 

weekend i Maleveje regi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


